

—That, pursuant to Standing Order 120, the Committee retain the services of Eckler Partners, Consulting Actuaries, specifically Paul McCrossan, as consultant for the Committee's consideration of Bill C-83, an Act to revise and amend the law governing federal trust and loan companies and to provide for related and consequential matters, for the period of November 29, 1990 to March 31, 1991, at a per diem rate of \$599., plus travel, accommodation and miscellaneous expenses, for a total amount not exceeding \$35,000.

At 11:31 o'clock a.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

Susan Baldwin

*Clerk of the Committee*

Lise Lachapelle

*Committee Clerk*

—Que, conformément à l'article 120 du Règlement, le Comité retienne les services de Paul McCrossan, de la firme Eckler Partners, actuaires-conseil, pour les fins de l'étude du projet de loi C-83, Loi remaniant et modifiant la législation régissant les sociétés de fiducie et de prêt fédérales et comportant des mesures connexes et corrélatives; que la période visée soit du 29 novembre 1990 au 31 mars 1991, les honoraires de 599\$ par jour, excluant les frais de déplacement, de séjour et autres frais, le montant total ne devant pas dépasser 35,000\$.

À 11 h 31, le Comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation du président.

*La greffière du Comité*

Susan Baldwin

*Greffière de comité*

Lise Lachapelle